



Powerbar Mobile Charger • 移动充电器

Convenient Powered Up

Powerbar is a high capacity portable power charging tools for laptops or other smart devices, supporting agile teaming and fluid workplaces. The matt dark grey aluminum body with customized silicon strap presents a concise and stylish outlook. 1.8 kg of weight makes it portable and easy to carry, ensuring higher adaptability and productivity.

灵活便捷 智能充电

Powerbar 是一种可随身携带的大容量移动充电器，为笔记本电脑和其他智能电源设备提供源源不绝的电源供电，能有助敏捷团队的相互协作，支持互动交流频繁的办公场所。它拥有简洁时尚的造型设计，1.8公斤方便携带，配以哑光深灰色铝制外观和定制硅胶拉手，适用于任何工作环境，提高生产效率，让业务发展加速。



Laptop Compatibility

220V/150W AC output is compatible with standard laptop charger across the market. EN power adaptor is available for users in Hong Kong.

笔记本电脑兼容性

220V/150W 电源交流输出为笔记本电脑市场标准。另附 EN 电源适配器，可供香港用户使用。



Smart Device Compatibility

The three USB-A ports with maximum 12V/1.5A can serve 3 smart devices simultaneously. The USB-C port certified with QC 3.0 standard supports 65W fast charging function.

智能设备兼容性

电源 12V/1.5A 的 3 个 USB-A 端口可同时为 3 台智能设备充电。此外，使用 QC 3.0 标准验证的 USB-C 端口，则可支持 65W 快速充电功能。



Battery Performance

The battery capacity with 42000mAh allows charging of laptops at minimum of 2 times or smart phones at 12 times. LCD display showcases remaining power supply.

电池优越性能

42000mAh 的电池容量可为笔记本电脑提供至少 2 次电源充电或智能手机 12 次电源充电。配以 LCD 电耗显示器，Powerbar 充电器能准确地显示剩余电量。



Safety Features

Anti-shock baffle is installed in the AC power socket for safety use while users can cut off the power easily by pressing the independent switch.

安全功能

AC 交流电源插座已安装了防冲击挡板，以避免发生触电意外。另配上开关按扣，以便于随时切断电源供应，让您安心使用。

Product Specifications 产品技术参数

Items 项目	Product Parameter 产品参数
Color 颜色	Dark Grey Matte 深灰哑光
Model No. 型号	GAPB-EN1-1P4U
Weight 重量	1.8 kg
Battery Capacity 电池能量/容量	155Wh (TYP) / 42000mAh/3.7V
Dimension 规格	81*81*240 mm
Input Power 总输入功率	65W
Type-C Input 输入	DC 20V/3.25A, 15V/3A, 12V/3A, 9V/3A, 5V/3A
Output Power 总输出功率	65W
Type-C Output 输出	DC 20V/3.25A, 15V/3A, 12V/3A, 9V/3A, 5V/3A
Output 输出 USB 1/2/3	DC 12V/1.5A, 9V/2A, 5V/2.4A
AC Output 电源输出 (Max 最大值)	220V-50Hz 150W
LED Power 灯功率	1W
Charging Time 充电时间	10.5H-PD18W Adaptor 适配器
Compatibility 兼容性	4.5H-PD45W or 9H-PD22.5W Adaptor 适配器



Certified with GB and CE Standard
符合 GB + CE 标准认证

Lamex

Office & Showroom 分行及展厅

Shanghai 上海
Tel: (86) 21 6278 8888

Beijing 北京
Tel: (86) 10 8521 7588

Guangzhou 广州
Tel: (86) 20 3892 2422

Shenzhen 深圳
Tel: (86) 769 8203 1018

Dongguan 东莞
Tel: (86) 769 8203 1111

Hong Kong 香港
Tel: (852) 2828 6888

Singapore 新加坡
Tel: (65) 6817 8750

Customer Service Hotline 客户服务热线

Mainland China 中国大陆
Tel: (86) 800 820 6073 | (86) 400 686 8073

Hong Kong & Asia Pacific 香港及亚太区
Tel: (852) 2828 6000

www.lamex.com